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REVISTA PRESEI 
 

 Miting de pre-campanie la Craiova, organizat vineri de PSD. Sunt aşteptate 40.000 de persoane/ Claudiu 
Manda: Va fi şi Liviu Dragnea pe scenă alături de mine 
Un miting de pre-campanie organizat de PSD va avea loc vineri, de la ora 16.00, la Craiova. Potrivit lui Claudiu 
Manda, sunt aşteptate 40.000 de persoane. 
„Vreau să precizez că sunt multe organizaţii judeţene în ţară care vor să organizeze astfel de mitinguri. E primul 
care se organizează la noi la Craiova. Vom prezenta şi candidaţii şi mesajele de campanie electorală. Toţi vom fi 
îmbrăcaţi în alb, vineri, la orele 16.00. Vor vedea şi craiovenii şi doljenii la Craiova vor fi 40.000 de oameni. O să 
fie. Este spaţiu pentru că se întinde destul de mult în spate spre prefectură. Avem confirmările de la mai mulţi. 
Sunt membrii noştri, smpatizanţii noştri. S-ar putea să dureze o oră şi un pic. E în funcţie de cei care vor adresa 
cuvântul”, declara Cladiu Manda. 
Ulterior, acesta a dat detalii despre miting, spunând că acesta a fost organizat „în perspectiva alegerilor 
europarlamentare”. 
„Vor fi prezenţi pe scenă lideri din Oltenia, vor fi prezenţi pe scenă primii 20 de candidaţi, vor fi prezente persoane 
din conducerea organizaţiei naţionale şi din Guvern. Suntem în faza de precampanie şi credem că ar trebui să le 
spunem oamenilor noştri de ce candidăm”, a spus liderul PSD Dolj. 
Întrebat de jurnalişti dacă va participa şi Liviu Dragnea la mitingul din Craiova, Claudiu Manda a răspuns: „Va fi şi 
Liviu Dragnea pe scenă alături de mine". 
Social-democratul a precizat că acţiunea nu este o replică la manifestaţia liberalilor, pentru că „în judeţul Dolj nu 
avem de ce să ne luptăm cu PNL”. 
Liberalii au organizat o manifestaţie la Craiova, unde au fost prezente aproximativ 2.500 de persoane din judeţele 
Dolj, Olt, Gorj şi Vâlcea. 
(Sursa: Mediafax) 
 

 Liviu Dragnea le dă vestea cea mare pensionarilor: Când se finalizează legea pensiilor 
Preşedintele PSD, Liviu Dragnea, a declarat joi seară că noua lege a pensiilor va fi finalizată până la sfârşitul 
sesiunii parlamentare şi va intra în vigoare din ianuarie 2021, potrivit agerpres.ro. 
"În această sesiune parlamentară o finalizăm (noua lege a pensiilor - n.r.). Oricum ea intră în vigoare începând cu 
ianuarie 2021", a afirmat Dragnea la Antena 3. 
El a precizat că e important ca legea să fie adoptată cât mai repede. "De ce e important să o adoptăm cât mai 
repede? Să înceapă procesul de recalculare a pensiilor, să angajăm oamenii la Casa de pensii, o să mai dislocăm 
oameni de la alte instituţii publice, că se poate", a spus Dragnea. 
Liderul PSD a spus că legea a fost întârziată de preşedintele Klaus Iohannis, care a atacat-o la Curtea 
Constituţională. "Aia nouă (noua lege a pensiilor -n.r.) (...) a atacat-o Iohannis la Curtea Constituţională. CCR, nu 
comentez, a considerat că o expresie - mă rog, e decizia Curţii, noi o respectăm - o expresie trebuie modificată, a 
reînceput procedura parlamentară", a explicat preşedintele Camerei Deputaţilor. 
(Sursa: Agerpres) 
 

 Consens pe referendum în prima zi de consultări. Iohannis: Toţi s-au arătat îngrijoraţi de evoluţia din zona 
justiţiei 
Preşedintele Klaus Iohannis a anunţat, după consultările de joi, că PNL, USR, PMP, UDMR şi minorităţile naţionale 
au îmbrăţişat ideea referendumului. Vineri, preşedintele urmează să se întâlnească cu social democraţii. 
"Am avut astăzi o serie de consultări cu reprezentanţii partidelor politice pe tema justiţiei în România. Am primit 
delegaţia PNL, USR, PMP; UDMR şi a minorităţilor naţionale. Am discutat despre situaţia justiţiei. Toţi cei prezenţi 
azi s-au arătat îngrijoraţi de evoluţia din zona justiţiei. Le-am spus direct, că după părerea mea, acest asalt al PSD 
asupra justiţiei, care durează de mai bine de doi ani, trebuie să primească un răspuns din partea românilor, iar 
acest răspuns este evident un referendum. Toţi participanţii din această după-amiază, toţi au îmbrăţişat ideea 
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organizării unui referendum, toţi au fost de acord că oamenii trebuie încurajaţi să participe la aceste 
referendum", a declarat Klaus Iohannis. 
"Intenţia mea de a organiza un referendum odată cu europarlamentarelor am făcut-o cunoscută şi între timp am 
trimis scrisoare către Parlament. Aştept un răspuns, în termen legal din partea Parlamentului. Am abordat şi alte 
teme cu delegaţiile. Au fost consultări cu o atmosferă foarte bună. Eu cred că românii au dreptul să dea un 
răspuns acestui asalt pesedist asupra justiţiei şi mai cred că, indiferent de opţiunile politice ale unui român care 
are dreptul să meargă la alegeri, cu toţii îşi doresc, ne dorim o Românie o justiţie independentă, dreaptă, scoasă 
de sub influenţa politicului", a mai spus Iohannis. 
Şeful statului spune că va anunţa întrăbările de la referendum, după răspunsul Parlamentului. 
"Am discutat şi despre temele propuse Parlamentului. Evident că am purtat şi discuţii, când au fost cazul şi despre 
alte teme pe care au dorit unele delegaţii să le aducă în discuţie, însă acestea sunt temele înaintate Parlamentului 
şi imediat ce voi primi răspunsul Parlamentului, voi înainta întrebările la referendum", a anunnţat preşedintele. 
Klaus Iohannis se va întâlni vineri cu delegaţia PSD, după ce conducerea ALDE a anunţat că va refuza să onoreze 
invitaţia. 
(Sursa: Mediafax) 
 

 Ministerul Justiţiei reia selecţia pentru funcţia de Procuror General: Candidaturile pot fi depuse începând de 
vineri 
Ministerul Justiţiei reia începând de vineri cea de-a doua procedură de selecţie a candidaţilor pentru funcţia de 
Procuror General, urmând ca noile interviuri să fie susţinute pe 6 şi 7 mai. Rezultatele celei de-a doua selecţii vor 
fi comunicate pe 8 mai. 
În cadrul primei proceduri de selecţie a candidaţilor pentru funcţia de Procuror General, comisia de interviu a 
apreciat că niciunul dintre aceştia, respectiv procuror general Augustin Lazăr, procurorul DIICOT Marian Drilea, 
fostul şef DIIOCT Daniel Horodniceanu şi fosta adjunctă a Laurei Codruţa Kovesi, procurorul Gabriela Scutea, nu 
îndeplineşte cerinţele necesare pentru numirea în funcţie. 
„Ca urmare, vă aducem la cunoştinţă faptul că nu se va face o propunere de numire în funcţia de procuror general 
al Parchetului de pe lângă Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie dintre candidaţii participanţi, procedura urmând a fi 
reluată", a anunţat Ministerul Justiţiei, într-un anunţ pe site. 
Astfel, cea de-a doua procedură de selecţie va fi organizată în perioada 12 aprilie 2019 - 8 mai 2019. 
Candidaţii pot depune cereri de înscriere, până la data de 25 aprilie 2019 (inclusiv), ora 17,30 la Direcţia resurse 
umane din Ministerul Justiţiei. 
Lista persoanelor care îndeplinesc condiţiile legale de participare la selecţie şi programarea interviului se vor afişa 
pe pagina Internet a Ministerului Justiţiei, la data de 02 mai 2019. 
Candidaţii participanţi la selecţie vor susţine, în perioada 06 - 07 mai 2019, un interviu cu ministrul justiţiei care 
constă în susţinerea proiectului privind exercitarea atribuţiilor specifice funcţiei de conducere pentru care 
participă la selecţie. În cadrul interviului, ministrul justiţiei este sprijinit de secretarii de stat din Ministerul 
Justiţiei. 
În vederea asigurării transparenţei, audierea candidaţilor se transmite în direct, audiovideo, pe pagina de internet 
a Ministerului Justiţiei, se înregistrează şi se publică pe pagina de internet a ministerului. 
Rezultatele selecţiei se vor afişa pe pagina Internet a Ministerului Justiţiei, la data de 8 mai 2019. 
Propunerea ministrului justiţiei va fi înaintată Secţiei pentru Procurori a Consiliului Superior al Magistraturii, în 
vederea obţinerii avizului urmând ca, după obţinerea acestuia, ministrul justiţiei să înainteze propunerea 
Preşedintelui României, în vederea numirii în funcţia de conducere de procuror general al Parchetului de pe lângă 
Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie. 
Mandatul actualului procuror general al României expiră pe 28 aprilie. 
(Sursa: Mediafax) 
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 Tudorel Toader l-a invitat la Iasi pe presedintele CJUE. Instanta europeana judeca cinci solicitari trimise de 
magistratii romani 
Presedintele Curtii de Justitie a Uniunii Europene (CJUE), Koen Lenaerts, este invitat in Romania, la sfarsitul lunii 
mai, sa participe la Iasi, la conferinta "Viitorul sistemului judiciar al Uniunii Europene", potrivit unei liste provizorii 
de invitati care a fost trimisa unor magistrati romani. 
Conferinta "Viitorul Sistemului Judiciar al Uniunii Europene" este programata sa aiba loc in perioada 30 mai - 1 
iunie. Este organizata de oficiali din Ministerul Justitiei si Ministerul Afacerilor Externe, in contextul exercitarii de 
catre Romania a Presedintiei Consiliului Uniunii. 
Totul in contextul in care instantele din Romania au trimis in ultimile luni un numar de 5 solicitari la CJUE. 
Judecatorii europeni trebuie sa raspunda daca modificarile legislative facute de coalitia PSD-ALDE la Legile Justitiei 
sunt in concordanta cu legislatia europeana si daca recomandarile MCV pentru Romania sunt obligatorii. 
De asemenea, instantele se plang de ordonantele de urgenta din justitie, promovate de Tudorel Toader. CJUE a 
decis ca trei dintre solicitarile venite din Romania sa fie judecate cu prioritate. 
Cine sunt invitatii 
Pe lista de invitati sunt mai multi magistrati si oficiali europeni: Marc Jaeger - seful Tribunalului UE si directori ai 
serviciilor juridice din cadrul Consiliului Uniunii sau ai Comisiei Europene. 
Pe lista invitatilor din Romania: fostul secretar de stat din MJ, Marieta Safta, sefa CSM, Lia Savonea, Avocatul 
Poporului, Victor Ciorbea, judecatorul CCR Simona Maya Teodoriu, judecatorul de la Inalta Curte Aida Popa, 
adjunctul procurorului general, Bogdan Licu, fosta sefa CSM Simona Marcu, fostul sef DIICOT Codrut Olaru, seful 
DIICOT, Felix Banila, magistrati din Iasi, Vaslui, Galati, Braila, Botosani, Bacau, Vrancea, Suceava si Neamt, avocati 
si profesori. 
Sefa CSM, Lia Savonea, s-a remarcat la inceputul acestui an printr-o cerere facuta la Inalta Curte de suspendare a 
unui dosar in care instanta urma sa puna in discutie trimiterea mai multor intrebari la CJUE. 
Temele de discutie 
Conferinta are ca teme: "Procedura intrebarilor preliminare si dialogul intre judecatori", "Relatiile externe ale UE 
si jurisprudenta CJUE", "Rolul Tribunalului Uniunii Europene in aplicarea dreptului UE" si "Evolutii: cum vedem 
CJUE si Tribunalul UE in cadrul general institutional UE." 
Sambata, 1 iunie, participantii la conferinta au stabilite vizite la Gradina Botanica "Anastasie Fatu" si la Muzeul 
"Mihail Sadoveanu". 
Potrivit unor surse apropiate evenimentului, organizatorii ar vrea sa ofere invitatilor si o cina la restaurantul Hanul 
Ancutei. 
Toader, contestat la Iasi 
Amintim ca Tudorel Toader este contestat de unii profesori si absolventi de la Universitatea "Alexandru Ioan 
Cuza" care au lansat o petitie publica pentru demiterea ministrului din functia de rector. 
De altfel, o organizatie civica locala a parcat un camion luna trecuta in fata Universitatii Alexandru Ioan Cuza din 
Iasi, imbracat intr-un mash enorm cu fotografia lui Tudorel Toader si textul "Mi-e rusine cu rectorul Toader". 
(Sursa: ziare.com) 
 

 Viorica Dăncilă a dat LOVITURA: Discuții cu premierul Chinei și alți 15 lideri europeni  
Prim-ministrul Viorica Dăncilă participă, joi și vineri, la Dubrovnik, în Croația, la Summit-ul cooperării între statele 
din Europa Centrală şi de Est şi China - 16+1. Dăncilă s-a întâlnit cu premierul Chinei, Li Keqiang, dar și cu alți 15 
lideri europeni, printre care și Viktor Orban. 
Șeful Executivului e însoțit de o delegație oficială, din care fac parte viceprim-ministrul Viorel Ștefan, ministrul 
pentru Mediul de Afaceri, Comerț și Antreprenoriat, Ștefan-Radu Oprea, ministrul Afacerilor Externe, Teodor 
Meleșcanu, și șeful Cancelariei premierului, Costin Mihalache. 
Statele europene participante la formatul „16+1” sunt: Albania, Bosnia şi Herțegovina, Bulgaria, Croaţia, Cehia, 
Estonia, Letonia, Lituania, Macedonia de Nord, Muntenegru, Polonia, România, Slovacia, Slovenia, Serbia şi 
Ungaria. 11 dintre statele participante sunt şi membre UE. 
La formatul de cooperare 16+1 participă, în calitate de observatori, Austria, Belarus, Grecia, Elveția, Banca 
Europeană pentru Reconstrucție și Dezvoltare și Serviciul European de Acțiune Externă. 

mailto:ujcnslrfratiahd@yahoo.com
https://www.stiripesurse.ro/personalitati/viorica-dancila_2580.html
https://www.stiripesurse.ro/personalitati/viktor-orban_290.html


                                                       UNIUNEA  JUDEŢEANĂ  C.N.S.L.R  FRAŢIA 
      HUNEDOARA 

                                                330013-Deva , Bd. Mihail Kogalniceanu Nr.4; 

                                            cont IBAN: RO 55 RNCB 0160 0270 7127 0001  BCR  Deva 

                   Tel:  0720020323;   Tel/Fax: 0254 212504 

URL: http:\\www.cnslrfratiahd.ro E-mail: ujcnslrfratiahd@yahoo.com 

Împreună vom fi mai puternici                         

 
România a găzduit, la 26 noiembrie 2013, al doilea Summit 16+1. În pregătirea acestui eveniment, în luna 
octombrie 2013, la Bucureşti, a fost inaugurat mecanismul de întrunire periodică a coordonatorilor naționali și 
practica documentului final - „Linii directoare” - convenit prin consens. 
(Sursa: stiripesurse.ro) 
 

 #romania2019.eu/Rovana Plumb: Sperăm că o decizie asupra bugetului Uniunii Europene să fie luată în 
octombrie 
O decizie asupra bugetului Uniunii Europene va fi luată, sperăm, în octombrie, iar din acest motiv întâlnirea de 
astăzi este extrem de importantă pentru a reafirma dorinţa miniştrilor responsabili de implementarea fondurilor 
europene de a urgenta ajungerea la un acord asupra bugetului, a declarat, vineri, într-o conferinţă de presă, 
ministrul Fondurilor Europene, Rovana Plumb, cu ocazia reuniunii informale a miniştrilor care gestionează 
fondurile europene în Uniunea Europeană (UE), organizată la Bucureşti. 
"Preşedinţia României şi-a impus încă de la începutul mandatului, şi a reuşit, un ritm susţinut în definitivarea 
poziţiei statelor membre asupra cadrului legislativ destinat implementării fondurilor europene, pentru a susţine 
avansarea negocierilor privind viitorul buget al Uniunii Europene. Cu toate acestea, suntem conştienţi că o decizie 
asupra bugetului Uniunii Europene va fi luată, sperăm, abia în octombrie, anul acesta. Din acest motiv, întâlnirea 
de astăzi (vineri, n.r.) este extrem de importantă pentru a reafirma dorinţa miniştrilor responsabili de 
implementarea fondurilor europene de a urgenta ajungerea la un acord asupra bugetului până la finalul acestui 
an. Sunt state membre care, în funcţie de nevoile investiţionale, conduc la puncte de vedere diferite şi, de aceea, 
preşedinţia noastră caută să armonizeze toate aceste puncte de vedere, astfel încât într-adevăr să asigurăm 
coeziunea, reducerea decalajelor de dezvoltare. În acest sens, Preşedinţia României a avut o abordare flexibilă, 
care să răspundă nevoilor de investiţii din regiuni. În acelaşi timp, preşedinţia susţine modernizarea Politicii de 
Coeziune prin canalizarea acesteia spre rezultate concrete: mai multă coeziune socială, mai multă incluziune 
socială, justiţie socială, promovarea convergenţei prin inovare, adică investiţii care să favorizeze o creştere a 
calităţii vieţii cetăţenilor", a afirmat Plumb. 
Ministrul român al Fondurilor Europene a adăugat că Preşedinţia României la Consiliul Uniunii Europene şi-a 
asumat, pe perioada celor şase luni, rolul de mediator imparţial, conducând astfel negocierile de la nivelul 
Consiliului. 
"Mesajele pe care le dau miniştrii statelor membre privind contribuţia politicii de coeziune vor ajuta în tot ceea ce 
înseamnă ansamblul decizional la nivelul Consiliului European, ce va avea loc în octombrie. Înainte de acesta va 
avea loc Summit-ul de la Sibiu, care îşi propune să dezbată exact viitorul Uniunii Europene. Preşedinţia română la 
Consiliul Uniunii Europene şi-a asumat, pe perioada celor şase luni, rolul de mediator imparţial, conducând astfel 
negocierile de la nivelul Consiliului, iar pe Politica de Coeziune, domeniul de competenţă al Ministerului 
Fondurilor Europene, Preşedinţia română a înregistrat un progres semnificativ în negocierea pachetului legislativ. 
Practic, până la finalul mandatului României vom fi în măsură să adoptăm poziţia celor 28 de state membre, în 
data de 25 iunie, anul acesta, în cadrul Consiliului de Afaceri Generale Coeziune care va avea loc în Luxemburg. 
Formalizarea acestei decizii este necesară pentru continuarea negocierilor cu viitorul Parlament European. 
Rezultatele obţinute de România vor putea fi fructificate de viitoarea preşedinţie finlandeză pentru obţinerea într-
un timp cât mai scurt a unui acord privind Politica de Coeziune, pachetul legislativ", a spus oficialul. 
Rovana Plumb a precizat, totodată, că pentru România propunerea de buget pe Politica de Coeziune se ridică la 
30,6 miliarde de euro, sumă ce va fi negociată în cadrul bugetului multianual, la nivelul Parlamentului şi 
Consiliului European. 
"Bugetul propus pentru Politica de Coeziune în România în exerciţiul financiar 2021 - 2027 este de 30,6 miliarde 
de euro, din care 8,3 miliarde de euro pentru Fondul Social European, 17,3 miliarde de euro pentru Fondul 
European de Dezvoltare Regională, 4,5 miliarde de euro fonduri de coeziune şi 392 milioane de euro pentru 
cooperare teritorială. Sigur că aceste sume vor fi negociate în cadrul bugetului multianual de Parlamentul 
European şi Consiliu. România a devenit membru al Uniunii Europene, iar de 12 ani a beneficiat de dezvoltare şi 
datorită modului în care banii europeni au fost puşi la treabă", a subliniat Plumb. 
România găzduieşte, vineri, la Palatul Parlamentului, reuniunea informală a miniştrilor care gestionează 
fondurile europene în Uniunea Europeană (UE), în contextul exercitării de către România a Preşedinţiei 
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Consiliului Uniunii Europene. 
Evenimentul reuneşte la Bucureşti miniştrii din statele membre ale UE şi va fi prezidat de către ministrul român al 
Fondurilor Europene, Rovana Plumb. De asemenea, la reuniune vor participa: comisarul european pentru Politica 
Regională, Corina Creţu, miniştri responsabili cu Politica de Coeziune în statele membre UE, reprezentanţi ai 
Comitetului Regiunilor, Comitetului Social şi Economic European, Conferinţei Regiunilor Periferice şi Maritime, 
Băncii Europene de Investiţii (BEI), Băncii Europene de Reconstrucţie şi Dezvoltare (BERD), Comisiei Europene şi 
Secretariatului General al Consiliului Uniunii Europene. 
Pe agenda discuţiilor se află, printre altele: priorităţile de investiţii prevăzute de Politica de Coeziune în perioada 
de programare 2021-2027, guvernanţa fondurilor, în special legătura cu Semestrul European şi guvernanţa 
economică din perspectiva implementării, ponderea fondurilor aferente Politicii de Coeziune, ratele de 
cofinanţare şi nevoia de flexibilitate pentru a acoperi nevoile pe termen lung şi pentru a reduce decalajele de 
dezvoltare dintre statele membre şi regiuni, precum şi Politica de Coeziune în agenda strategică a liderilor pentru 
perioada 2019 - 2024. 
Preşedinţia României la Consiliul Uniunii Europene se desfăşoară sub deviza "Coeziunea, o valoare europeană 
comună' şi pune accentul pe unitatea dintre statele membre UE şi pe importanţa reducerii decalajelor economice, 
sociale şi teritoriale la nivelul Uniunii. 
Dezbaterea de la Bucureşti are loc înaintea Summit-ului de la Sibiu din data de 9 mai 2019, unde va fi prezentat 
Raportul final al Cartei albe privind viitorul Europei, adoptată de Comisia Europeană în data de 1 martie 2017.  
 (Sursa: Agerpres) 
 

 Primul politician important care anunţă că este pregătit să candideze împotriva lui Iohannis la prezidenţiale 
Preşedintele ALDE Călin Popescu Tăriceanu, a declarat, joi, că e pregătit să îşi asume candidatura la alegerile 
prezidenţiale, după ce o să vadă datele din sondaje. El a afirmat că a discutat în cadrul coaliţiei şi anunţul despre o 
eventuală candidatură îl va face după europarlamentare. 
„Candidatura la Preşedinţie se va anunţa oficial, dar nu vorbesc neapărat în nume propriu. Am discutat acest 
subiect în cadrul coaliţiei, eu sunt pregătit să îmi asum această candidatură în condiţiile în care vom vedea care 
este cel mai bine plasat candidat în cursa pentru fotoliul de la Cotroceni. Vom face acest lucru cel mai probabil 
după alegerile pentru Parlamentul European. Vom discuta cu datele în faţă, cu rezultatele la alegeri şi cu 
sondajele. Dacă voi fi eu acela sigur că o să candidez. Nu ascund, îmi asum acest rol dacă va fi nevoie”, a afirmat 
Călin Popescu Tăriceanu, joi, la DC News. 
(Sursa: DC News) 
 
Liderul PES anunţă că ia în calcul îngheţarea relaţiilor cu partidul lui Dragnea: Nu va fi organizat niciun 
eveniment alături de PSD/ Reacţie de uimire la PSD: Nu ne aşteptam din partea propriei familii 
Serghei Stanişev, preşedintele Partidului Socialiştilor Europeni a afirmat că PSE va lua în calcul îngheţarea relaţiilor 
cu PSD până la discutarea statului de membru al PSE în iunie, dacă Guvernul nu clarifică angajamentul pentru 
statul de drept şi dacă nu va urma recomandărilor CE. 
„În timpul întrevederii PSE, preşedintele Serghei Stanishev a reinterat că PSE are în continuare îngrijorări cu privire 
la statul de drept în România. I-a informat pe prim-miniştrii, comisarii şi liderii de partid că până când Guvernul 
român nu va clarifica angajamentul pentru statul de drept şi nu va urma recomandările Comisiei Europene, 
conducerea PES va lua în calcul îngheţarea relaţiilor cu PSD, până la o discuţie formală la următoarea reuniune a 
conducerii PES din iunie, unde va fi discutat statutul de membru al PSD. El a concluzionat spunând că, până atunci, 
nu va fi organizat niciun eveniment PES alături de PSD”, potrivit unui comunicat de presă al socialiştilor europeni. 
La întrunirea PSE de miercuri au participat Federica Mogherini, Înaltul Reprezentant al UE pentru Afaceri Externe 
şi Politică de Securitate, prim-vicepreşedintele CE Frans Timmermans, precum şi alţi socialişti europeni. 
Afirmaţiile lui Stanişev vin şi după ce Frans Timmermans, candidatul Partidului Socialiştilor Europeni la funcţia de 
preşedinte al CE, a avertizat vinerea trecută, că Partidul Social-Democrat din România riscă excluderea din PSE din 
cauza situaţiei statului de drept. 
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PSD, REPLICĂ PENTRU SOCIALIŞTII EUROPENI: ACEST TRATAMENT AL UNOR COLEGI DIN PES E INADMISIBIL 

Social-democraţii au precizat, referitor la posibilitatea îngheţării relaţiilor între PES şi PSD, că tratamentul unor 
colegi din PES este inadmisibil şi că se puteau aştepta la atacuri din partea adversarilor politici, însă nu din partea 
propriei familii politice. 
„Referitor la comunicatul afişat ieri pe site-ul Partidului Socialiştilor Europeni, în care se face trimitere la situaţia 
statului de drept din România, Partidul Social Democrat face următoarele precizări: Acest tratament al unor colegi 
din PES este inadmisibil. Ne putem aştepta la mistificări şi acuzaţii fără acoperire din partea adversarilor politici ai 
PSD, dar nu din partea propriei familii. 
Înţelegem că, în realitate, situaţia PSD nu a fost discutată în cadrul întâlnirii PES, ceea ce indică faptul că acea 
poziţionare nu reflectă poziţia de ansamblu a PES! Dar dacă sunt colegi în PES care au îngrijorări cu privire la statul 
de drept din România, aşteptăm cu interes să ne spună concret care sunt aspectele care îi îngrijorează. Până 
acum, nimeni dintre cei care s-au arătat îngrijoraţi de situaţia din România nu a putut indica un element concret 
care să le justifice îngrijorarea”, a transmis biroul de presă al PSD, într-un comunicat remis, joi, MEDIAFAX. 
„De aceea considerăm că toată această poveste legată de statul de drept din România este mai degrabă o 
chestiune motivată de o logică electorală, decât de o îngrijorare reală. Toată această efervescenţă se va stinge 
după alegerile din 26 mai. Atunci, după alegeri, situaţia va fi cu totul alta, când cei aleşi în numele PSD vor avea o 
poziţie mult mai puternică. Atunci va veni şi răspunsul nostru. Însă acum nu vom intra în acest joc şi nu e cazul să-i 
acordăm o atenţie mai mare decât e cazul”, a completat sursa citată. 
PES ACTIVISTS ROMÂNIA: E REGRETABIL ŞI INCORECT CĂ PES CONSIDERĂ BLOCATE CONTACTELE CU PSD 

Reprezentanţii PES activists România au precizat, joi pe Facebook, că este regretabilă şi „profund incorectă” 
poziţia Partidului Socialiştilor Europeni de a considera blocate contactele cu PSD, precizând că nu a fost luată nicio 
decizie formală la nivelul structurilor decizionale ale PES. 
„Poziţia adoptată de Partidul Socialiştilor Europeni de a considera blocate contactele cu Partidul Social Democrat 
este regretabilă şi profund incorectă. Momentan vorbim doar de o poziţie publică pentru că formal nu a fost luată 
nicio decizie la nivelul structurilor decizionale ale PES. Raţiunile electorale, informaţiile insuficient verificate şi lipsa 
de consultare a social democraţilor din România au condus la aceste discuţii. Pentru a lua o decizie corectă prima 
regulă este să asculţi toate părerile, pentru a clama nevoia de transparenţă este nevoie să laşi poarta deschisă 
dialogului”, au scris reprezentanţii PES activists România, joi pe pagina de Facebook. 
Sursa citată reproşează socialiştilor europeni că prin poziţia exprimată public au fost ignoraţi cei aproximativ 
jumătate de milion de membri ai PSD, adăugând că aceştia nu au nevoie de aprobare pentru a-şi cunoaşte valorile 
şi identitatea politică. 
„Cei aproape jumătate de milion de membri ai Partidului Social Democrat au fost ignoraţi prin această poziţie 
publică pentru că nu s-a oferit o şansă reală dialogului. La Madrid s-a decis începerea unor schimburi de opinie. 
Discuţiile au început, iar la nivel tehnic dialogul a fost unul constructiv, conform declaraţiilor publice ale tuturor 
părţilor implicate. Cei aproape jumătate de milion de social-democraţi nu au nevoie de aprobare pentru a-şi 
cunoaşte valorile şi identitatea politică, la fel cum şi cei peste 10.000 de membri PES activists România vor 
continua să militeze pentru o Europă socială. Partidul nostru are astăzi 126 de ani de istorie, a supravieţuit 
perioadelor grele ale dictaturilor impuse de extrema dreaptă şi de comunism, şi va continua politica sa social 
democrată pro-europeană care a condus la aderarea României la UE şi NATO”, a explicat sursa menţionată. 
„PSD VA CÂŞTIGA ALEGERILE DIN ROMÂNIA” 

Ei au precizat că PSD va câştiga alegerile europarlamentare şi din România, iar după aceea va trebui să existe o 
decizie la nivel european legată de ce tip de social-democraţie va fi pe viitor. 
„Partidul Social Democrat va câştiga alegerile pentru Parlamentul European din România şi va contribui activ la o 
dezbatere reală despre viitorul social democraţiei europene. După alegeri trebuie să luăm o decizie la nivel 
european cu privire la ce tip de social democraţie ne dorim pe viitor. Va trebui să decidem între o politică, cu 
accente elitiste, care conduce la eşecul politic şi o politică socială bazată pe apropiere de oameni şi de nevoile lor. 
Social democraţia europeană poate să supravieţuiască doar prin solidaritate şi dialogul între membri săi. Partidul 
Social Democrat va continua să fie vocea raţiunii şi a unei social democraţii ataşate de valorile sale fundamentale 
care au condus la construcţia proiectului european. În iunie suntem convinşi că vom găsi cele mai bune soluţii, iar 
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Partidul Social Democrat va rămâne unul dintre principalele partide social democrate din Uniunea Europeană”, au 
conchis reprezentanţii PES activists România, al căror lider este Victor Negrescu. 
(Sursa: Mediafax) 
 

 Noua generaţie de tancuri de produse petroliere, lansată la Şantierul Naval din Constanţa  
Şantierul Naval din Constanţa (SNC) a lansat noua generaţie de tancuri de produse chimice şi petroliere, 
ecoMaxMR1, nave destinate transportului de mărfuri lichide în vrac de o mare varietate. 
Joi a avut loc ceremonia de botez a tancului de produse petroliere şi chimice „Histria Atlas”, primul din noua serie 
de nave de 41.000 tdw aflate în construcţie în şantier. Noul proiect de tanc ecoMaxMR1 ce va fi construit de acum 
în şantierul din Constanţa a fost dezvoltat în colaborare cu proiectanţi navali din Germania şi reprezintă o 
generaţie modernă de tancuri de produse chimice şi petroliere, ce stabileşte „noi standarde în ceea ce priveşte 
atât eficienţa energetică cât şi flexibilitatea comercială”. 
„Suntem mândri să propunem astăzi pieţei de transporturi maritime un nou şi inovator proiect de tanc, de 40.000 
de tone, fără rival în clasa de tancuri petroliere şi produse chimice din care face parte. Caracteristici precum 
lungimea, lăţimea, înălţimea de construcţie, pescajul, capacitatea de încărcare, consumul de combustibil, clasa de 
automatizare, conformitatea cu cele mai înalte standarde de mediu, specificaţia tehnică vor asigura succesul 
seriei noi de nave propuse pieţei de şantierul nostru, prima navă din serie aflându-se astăzi în faţa 
dumneavoastră, aşteptând să-şi primească certificatul de botez”, a declarat, joi, patronul SNC, George 
Bosânceanu. 
Noul tanc are un deplasament de 41.000 tdw, o lungime de 180 de metri, lăţimea de 32,24 metri şi pescajul de 
11,20 metri. „Cel mai recent proiect al nostru este un tanc de 41.000 tdw pentru produse petroliere şi produse 
chimice, care beneficiază de o capacitate mare de încărcare de 49.500 mc. Este destinat consumului redus de 
combustibil, rezultat a unei integrări foarte eficiente a formelor corpului navei, a motorului principal, a elicei şi a 
cârmei. Nava este proiectată pentru un profil operaţional care vizează porturi cu adâncimi restrictive, având o 
lungime totala de 180 de metri şi un pescaj de 11,2 metri”, au precizat reprezentanţii şantierului naval. 
Seria precedentă de 21 de tancuri petroliere şi de produse chimice dezvoltate şi construite de SNC a fost un 
succes, nava fiind declarat în 2008 cea mai bună din categoria ei, pe piaţa internaţională. 
„Din generaţia anterioară am reuşit să livrăm 21 de nave de acelaşi tip, ceea ce a fost o performanţă deosebită. A 
fost o serie de succes. Sperăm ca această serie, cu noua generaţie, să ne apropiem de performanţele trecute. (…) 
Obiectivul nostru este de a oferi clienţilor noştri o soluţie rentabilă de transport de marfă, printr-un design 
inovator bazat pe experienţa acumulata în construcţia şi exploatarea a peste 21 de nave tancuri de produse 
petroliere şi chimice”, a declarat şi directorul SNC, Radu Rusen. 
Nava „Histria Atlas” va rămâne în managementul companiei româneşti Histria Shipmanagement şi va fi operată de 
navigatori români. 
(Sursa: Mediafax) 
 

 La 18 ani de la înfiinţare, Sindicatul Român al Jurnaliştilor lansează platforma online MediaSind TV 
mediasindtv.ro 
Cea mai mare organizaţie naţională a lucrătorilor din mass-media, Sindicatul Român al Jurnaliştilor MediaSind, 
împlineşte astăzi, 12 aprilie 2019, 18 ani de când instanţa de judecată i-a acordat personalitatea juridică. 
 În tot acest timp, MediaSind a devenit un adevărat brand pentru mişcarea sindicală din România. Filialele 
organizaţiei -  MediaSind - TVR, MediaSind - Radio România, MediaSind - AGERPRES, MediaSind - ONLINE şi 
MediaSind Freelanceri  reunesc lucrători din principalele instituţii publice dar şi cu capital privat din România.   
Sindicatul Român al  Jurnaliștilor MediaSind a apărut ca urmare a diverselor proiecte de organizare sindicală 
eșuate şi din nevoia unei organizaţii aflate în slujba lucrătorilor din media. Din păcate, foarte mulți lideri de 
organizații au trădat încrederea cu care au fost investiți de către oameni, renunțând la principii, la valorile 
solidarității sindicale. În schimbul unor meschine foloase personale, unii dintre ei au fost „cumpărați” de 
angajatori pentru a-i face să renunțe la apărarea intereselor salariaților pe care îi reprezentau, mimând doar lupta 
sindicală. 
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În calitate de membru - fondator al Federaţiei FAIR-MediaSind, singura organizaţie reprezentativă pentru 
sectorul Cultură şi Mass-Media, Sindicatul Român al Jurnaliștilor MediaSind a participat la mai multe negocieri de 
Contracte Colective de Muncă în mai multe instituţii din domeniu, obţinând importante drepturi financiare şi 
profesionale pentru angajaţi. Una din cele mai importante realizări a organizației este impunerea clauzei de 
conştiinţă, care asigură o protecție reală a jurnaliștilor în fața presiunilor de orice fel în ce privește conținutul 
editorial. 
Cu sprijinul Federaţiei Europene a Jurnaliştilor şi al Federaţiei Internaţionale a Jurnaliştilor,  SRJ MediaSind a 
militat activ pentru respingerea mai multor măsuri ale guvernanților precum și a unor proiecte de lege care 
urmăreau limitarea libertăţii de exprimare a jurnaliştilor, sau politizarea excesivă a instituţiilor publice de media. 
MediaSind a câştigat, în instanță, zeci de procese pentru recuperarea drepturilor salariale ale  propriiilor membri 
de sindicat şi a sancţionat public mai multe abuzuri ale unor şefi cu înclinații dictatoriale, numiţi în fruntea unor 
instituţii publice de media. 
Împreună cu principalele organizaţii profesionale din media SRJ MediaSind a participat la negocierea şi semnarea 
Codului Deontologic Unic al Jurnalistului.  
Împreună cu Agenţia Naţională de Presă AGERPRES şi cu principalele universităţi din ţară, SRJ MediaSind a lansat 
Proiectul ReStart pentru un jurnalism de calitate, în sprijinul studenţilor care doresc să devină jurnalişti 
profesionişti. 
Noul proiect care este lansat astăzi, MediaSind TV, va fi o platformă de comunicare online pentru toţi cei care 
fac parte din marea familie mass-media. MediaSind TV va fi instrumentul prin care vocea membrilor de sindicat 
se va face auzită. Aici vor fi reclamate abuzurile patronatului, vor fi împărtășite experiențe, aici toţi membrii 
MediaSind, indiferent unde lucrează sau dacă sunt freelanceri, îşi pot face publice producțiile care „deranjează” 
și sunt refuzate la difuzare. Aici se vor întâlni cererile şi se vor face auzite nedreptăţile noastre: mediasindtv.ro 
ÎMPREUNĂ SUNTEM MAI PUTERNICI! 
(Sursa: MediaSind) 
 

 Autorul ameninţării cu ”rachete” din Bucureşti, reţinut de procurori. Arsenalul explozibil găsit la domiciliul 
bărbatului 
Procurorii Direcţiei de Investigare a Infracţiunilor de Criminalitate Organizată şi Terorism (DIICOT) l-au reţinut, joi, 
pentru 24 de ore pe individul care a sunat la 112 şi a anunţat că atât hotelul, cât şi Fundaţia Româno-Americană şi 
Şcoala Americană vor fi „atacate cu rachete”. 
După percheziţia făcută miercuri la domiciliul bărbatului de 46 de ani, din comuna Jidvei judeţul Alba, procurorii 
au găsit substanţe explozive şi inflamabile pe care acesta ”le procurase şi le deţinea în vederea producerii de 
mijloace distructive şi dispozitive explozive improvizate”, transmit procurorii DIICOT într-un comunicat remis 
MEDIAFAX. 
Procurorii au reţinut împotriva sa şi faptul că a transmis mesajele de ameninţare în numele Organizaţiei ”Vlad 
Ţepeş”, iar la percheziţia domiciliară au fost găsite înscrisuri olografe privind solicitarea a 30.000 euro, cu 
echivalentul sumei în bitcoin, în numele aceleiaşi organizaţii, mai spune sursa citată. 
Prin ordonanţa procurorilor întocmită joi, s-a dispus extinderea urmăririi penale pentru articolul din legea de 
combatere a terorismului, care stabileşte o pedeapsă de la 5 la 12 ani pentru ”procurarea, deţinerea, 
confecţionarea, fabricarea, transportul sau furnizarea de produse ori tehnologii cu dublă utilizare sau de produse 
militare ori de substanţe explozive sau inflamabile, în scopul producerii de mijloace distructive, dispozitive 
explozive de orice fel, precum şi a substanţelor chimice, biologice, radiologice ori nucleare, de natură să pună în 
pericol sănătatea oamenilor, animalelor sau mediul.” 
Vineri, bărbatul urmează să fie prezentat Curţii de Apel Bucureşti cu propunere de arestare preventivă pentru 30 
de zile. 
Pe 1 martie, Secţia 1 Poliţie din Bucureşti a fost sesizată prin intermediul Serviciului Naţional Unic pentru Apeluri 
de Urgenţă 112 cu privire la faptul că pe raza municipiului Bucureşti, unde funcţionează o fundaţie, a fost primit 
un apel telefonic, cu ameninţarea că va avea loc un atac cu rachetă asupra locaţiei respective. 
De asemenea, în aceeaşi zi, la scurt timp, Secţia 1 Poliţie a fost sesizată, din nou, prin intermediul serviciului 112, 
că la un hotel din Calea Dorobanţilor, din sectorul 1, a fost primit un alt apel telefonic, cu ameninţarea că va avea 
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loc un atac cu rachetă şi că persoanele prezente au la dispoziţie 21 de minute pentru a evacua zona. La finalul 
mesajului audio, se preciza că organizaţia ”Vlad Ţepeş” revendică ”atentatul”. 
(Sursa: Mediafax) 
 

 Sefa Reprezentantei CE in Romania: Ne punem intrebarea daca instrumentele pe care le avem, inclusiv Art. 7, 
sunt suficiente pentru a proteja UE 
Comisia Europeana are dreptul, dar si obligatia de a se asigura ca statele membre UE respecta regulile statului de 
drept si ale democratiei. Procedura de activare a Articolului 7 a fost deja declansata in cazul a doua state, 
aminteste Angela Cristea, sefa Reprezentantei Comisiei Europene in Romania. 
"Atunci cand vorbim despre viitorul UE, nu putem ignora fundamentele si valorile de baza: democratie, stat de 
drept si respect pentru drepturile fundamentale. Niciuna dintre aceste valori nu poate functiona in vid. 
La ele s-a referit luna trecuta si prim-vicepresedintele Comisie Europene, Frans Timmermans. Ele sunt democratie, 
stat de drept si respect pentru drepturile fundamentale. Niciuna nu poate functiona in vid. 
Nu exista democratie fara stat de drept, nu exista stat de drept fara respect pentru drepturile fundamentale si nu 
exista drepturi fundamentale fara democratie. 
Ce facem ca sa ne asiguram ca acest triunghi ramane la baza UE? 
Comisia Europeana este preocupata ca aceste alegeri sa nu cada prada dezinformarii, populismului, influentelor 
externe care au ca scop diluarea valorilor UE, daca nu chiar disparitia UE. 
Statul de drept este probabil subiectul cel mai fierbinte in Romania si nu numai. CE are dreptul si obligatia de a fi 
garant al respectarii tratatelor UE. Ne uitam la instrumentele pe care le avem pentru a proteja statul de drept, de 
la monitorizarea calitatii actului de justitie pana la infringement si la acel instrument despre care se vorbeste 
mult, Articolul 7, si se foloseste mai putin. 
Uitandu-ne la ce se intampla in UE, constatam ca, desi nu ne-am dorit sa folosim Art. 7, avem aceasta procedura 
lansata impotriva a doua state membre. 
Ne punem intrebarea daca instrumentele pe care le avem sunt suficiente pentru a proteja UE. 
Atunci cand aceste derapaje au loc, cum facem sa limitam efectele negative si sa aducem pe fagasul unui stat de 
drept consolidat? Un derapaj intr-un stat membru afecteaza toate statele membre si exact toata Uniunea 
Europeana", a afirmat Angela Cristea, la dezbaterea Eurosfat. 
Problema limitelor mecanismelor UE si ale Articolului 7 e tot mai des ridicata de liderii europeni. Manfred Weber, 
candidatul popularilor la sefia CE, a vorbit chiar intr-un interviu acordat Ziare.com despre necesitatea unor 
mecanisme noi, cu sanctiuni clare, care sa repuna un stat pe fagasul democratic. 
Este pentru prima oara cand liderii europeni admit ca mecanismele de sanctionare ale UE, dar si criteriile de la 
Copenhaga sunt insuficiente pentru a determina un regim politic abuziv sa revina la fagasul democratic. 
Au spus-o transant Manfred Weber (liderul popularilor europeni din PE) si Frank Engel(presedintele crestin-
democratilor din Luxemburg, partidul lui Juncker) in interviurile acordate Ziare.com de curand. 
"Putem sa ne gandim la un mecanism care sa opreasca finantarile europene intr-un astfel de caz, dar acestea vor 
trebui compensate de la bugetele nationale. Deci cei care se bazeaza pe finantari, fermierii de exemplu, isi vor 
primi banii, nu vor pierde nimic, Guvernul este cel care va fi silit sa gaseasca solutiile de compensare. 
Asta inseamna ca va trebui sa punem presiune pe guvernele in exercitiu. Obiectivul meu este sa evit sa sufere 
oamenii care sunt beneficiarii finali ai banilor. 
Pe de alta parte, trebuie sa spun ca guvernele nu sunt cazute din cer, ci sunt rezultatul unei majoritati politice din 
tara respectiva. Cetatenii din acolo trebuie sa constientizeze ca se intampla ceva in neregula, ca lucrurile 
evolueaza in sens negativ, bineinteles fara a suferi direct de pe urma taierilor de fonduri europene", a spus 
Weber. 
(Sursa: ziare.com) 
 

 Parlamentul European discută în 15 aprilie situaţia statului de drept în România 
Parlamentul European discută în 15 aprilie situaţia statului de drept în România, la solicitarea grupului PPR, 
conform anunţului făcut pe pagina sa de Facebook de europarlamentarul Cristian Preda. 
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Împreună vom fi mai puternici                         

 
"Luni, 15 aprilie, situaţia statului de drept din România va fi discutată în plenul PE, aşa cum am propus. Sper ca 
Dăncilă să aibă curajul de a veni la Strasbourg", anunţă pe Facebook europarlamentarul Cristian Preda 
Tot el a fost şi cel care a anunţat că grupul PPE cere discutarea situaţiei statului de drept în România în 
Parlamentul European şi adoptarea unei noi rezoluţii despre derapajele guvernării Dăncil, potrivit News.ro. 
"Date fiind evoluţiile recente, grupul PPE cere discutarea situaţiei statului de drept în România şi adoptarea unei 
noi rezoluţii despre derapajele guvernării Dăncilă. Am solicitat acest lucru săptămâna trecută la Bruxelles, în 
şedinţa fracţiunii parlamentare la care sunt afiliat din 2009 încoace", anunţa Cristian Preda. 
PE a mai adoptat în 13 noiembrie 2018 o rezoluţie privind situaţia statului de drept în România. 
(Sursa: Digi 24) 
 

 Kim Jong Un, schimbări de generaţii la vârful conducerii - Președintele și premierul din Coreea de Nord, 
înlocuiți 
Autoritățile din Coreea de Nord au anunțat joi că președintele și premierul țării au fost înlocuiți, însă puterea reală 
rămâne concentrată în mâinile lui Kim Jong Un, informează agenția de știri Reuters, citând mass-media de stat de 
la Phenian, scrie Mediafax. 
Choe Ryong Hae l-a înlocuit pe Kim Yong Nam în funcția de președinte al Prezidiului Adunării Supreme a Poporului 
în urma unei sesiuni a legislativului nord-coreean, care s-a desfășurat joi, a anunțat agenția oficială de știri KCNA 
(Korean Central News Agency). 
Deținătorul acestei funcții este considerat șeful statului nord-coreean, însă rolul său este mai degrabă simbolic, 
reprezentând țara la diverse evenimente diplomatice. Puterea este deținută în continuare de Kim Jong Un, care 
deține funcția de președinte al Partidului Muncitorilor din Coreea, formațiunea de guvernământ de la Phenian. 
Kim Yong Nam, care s-a născut în anul 1928, este unul dintre cei mai longevivi oficiali nord-coreeni de rang înalt, 
deținând funcția de președinte încă din anul 1998, potrivit datelor Ministerului Unificării de la Seul. 
Înlocuitorul său, Choe pare să fi acumulat tot mai multă influență în ultimii ani, în special după ce în octombrie 
2017 a fost numit membru al puternicei Comisii Militare Centrale, potrivit serviciilor secrete sud-coreene. 
Choe se numără printre oficialii nord-coreeni vizați de sancțiuni americane în legătură cu presupuse încălcări ale 
drepturilor omului. 
De asemenea, remanierea l-a vizat și pe prim-ministrul Pak Pong Ju, care a fost înlocuit cu Kim Jae Ryong, un 
personaj relativ necunoscut. 
Potrivit analiștilor de la NK News, un site care monitorizează situația din Coreea de Nord, Pak a supervizat un 
proces de "reformă radicală" în domeniul economic care a ajutat țara să supraviețuiască sancțiunilor 
internaționale. 
Liderul nord-coreean Kim Jong Un a indicat că dezvoltarea economică reprezintă piesa centrală a strategiei sale și 
le-a spus recent oficialilor nord-coreeni că dezvoltarea unui economii autosuficiente ar fi o lovitură pentru "forțele 
ostile" care au impus sancțiuni Coreei de Nord. 
(Sursa: stiripesurse.ro) 
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